





*Caviar Luxury
Hair Treatment*



SPA & MORE

Spa and More General Trading Co. w.l.l.
شركة سبا آند مور للتجارة العامة ذ.م.م.

Jabriya, Block 1A, Street 105, Bldg. 25

Tel: 25353248 - Fax: 25353249 - Email: spa@spa-more.com

www.spa-more.com

DANCOLY®



spaandmore



spaandmore



spa&more

DANCOLY®



Caviar shampoo and conditioner

DESCRIPTION:

Adopting precious deep-sea caviar as raw material, with moisturizing and antioxidant effect, can effectively improve aging phenomenon, reduce all kinds of hair damage, restore youthful vitality of the hair with super perfect tactility, make your hair more young and shine.

يرطب الشعر ويحسن فعاليته ، تعمل مكونات الكافيار على معالجة الشعر التالف واستعادة حيويته وتألقه.

DIRECTIONS:

- How to use the shampoo: Wet hair and apply shampoo, gently working lather into scalp and hair. Rinse thoroughly.

How to use conditioner For best results, follow with Caviar Essence Conditioner, Leave the conditioner for 3-5 minutes then rinse out.

– طريقة استخدام الشامبو : يوضع الشامبو على الشعر الرطب ، يتم تدليك فروة الرأس بلطف ثم يشطف تماما.

– طريقة استخدام البلسم : للحصول على افضل النتائج يتم استخدام البلسم بعد غسل الشامبو، يترك البلسم على الشعر لمدة 3-5 دقائق ثم يشطف.

Luxury Treatment



Caviar Essence

Luxury care, returns your hair back to the beauty of the original, comprehensively protects the hair from harmful of frequent modeling, UVA and UVB rays , environmental pollution, repeated washing and dry etc. Meanwhile, give the scalp water retention and self-repair, make hair smooth supple and shine, repair hair vitality, for all hair types.

Direction:

According to the scale, add the serum and mask into a bowl ,and mix well, then dab on hair from roots to ends

thoroughly gently massage. For best results, use steam or cover hair with a hot towel. Leave in for 10~15 minutes. After hair cool down, rinse thoroughly.

Caviar Essence 80 ml

Hair Mask 500 ml

الكافيار المعالج

الوصف :

العناية الفاخرة للشعر التي تساعد على استعادة حيويته وجماله الطبيعي ، يحمي خلايا الشعر بشكل كامل خاصة من اشعة UVA/UVB RAYS والملوثات الخارجية تاركا الشعر لامعا حيويا، لجميع أنواع الشعر.

الاستخدام :

يتم خلط السيروم مع الماسك في الوعاء ، يوضع المزيج على الشعر ويفرك بلطف حتى الجذور، للحصول على افضل النتائج يمكن استخدام جهاز البخار او يمكن تغطية الرأس بقطعة ساخنة لمدة 10-15 دقائق ثم يشطف .

الكافيار المعالج 80 مل

الماسك 500 مل

الشامبو 600 مل

